
 
 

ZAPISNIK 12. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA ZBORA 
ŠTUDENTSKE ORGANIZACIJE UNIVERZE V LJUBLJANI 

 
ki je potekala v četrtek, 25. 5. 2022, ob 19.00 uri, 
na Študentskem kampusu (Pivovarniška ulica 6). 

 
 
Seja se je pričela ob: 19:00 
Prisotnih poslancev:  33 
Prisotnost poslancev je razvidna s prezenčne liste. 
 
/ Rok Dolenc / Pozdravil je poslance in predstavil predlagani dnevni red, ki se je glasil: 

1. Finančni načrt 2022 (prva obravnava); 

2. Poslanske pobude in vprašanja; 

3. Razno. 

Ad. 1 Finančni načrt 2022 (prva obravnava) 

/ Klemen Petek / Povedal je, da so pisno gradivo dobili in da bo na kratko šel čez postavke finančnega 

načrta. Koncesijske dajatve bodo preko 3,6 milijona, skupaj bodo prihodki v višini nekaj manj kot 3,9 

milijona. Študijski problematiki so namenili 48.000, socialni in zdravstvu 54.000, mednarodno 

sodelovanje 89.300, obštudijske dejavnosti 92.000. celotni odhodki so skupaj 314.00. Druge interesne 

dejavnosti DŠIS 20.000, Tribuna 11.000, DSL 15.000, KIS 71.000. Povedal je, da v prejšnjem proračunu 

ni bilo postavke stalnih projektov, saj se ni dalo organizirati dodatnih projektov zaradi epidemije. Zavodi, 

Kersnikova 199.000, ŠOU ŠORT 190.000, pohvalil je, da so dobili soglasje za organizacijo svetovnega 

univerzitetnega 3 na 3 turnirja v košarki. Kampus 445.000, vračajo se sofinanciranja društev, za kar je 

zelo vesel. Svetovalnica 230.000, Radio Študent 120.000. Ponosen je, da so dvignili sredstva za 

Študentski Tolar, ki je dobila 150.000. Za 100.000 so dvignili postavko na ŠOVZ, kar bo omogočalo še 

boljše delovanje organizacij na posameznik fakultetah. ŠZ 80.000, predsedstvo 236.000, Volilna komisija 

zaradi volitev nekoliko več, 25.000 , varuh 4.000, proračunska rezerva je postavljena na 120.000. 

Odhodki strokovnih služb so taki, kot so poslanci dobili po mailu. Dodal je, da bo odprl v naslednjih 14 

dni pisarno za vse poslance, da lahko do 2. branja pridejo in neposredno predlagajo spremembe. Uradne 

ure bodo objavljene jutri na spletni strani.  

/ Erik Sever / Zanimale so ga postavke Študentski kampus in projekti študentskih društev na kampusu, 

katera študentska društva so to. 

/ Veronika Tržan / Vprašanje je imela za resor za mednarodno sodelovanje, ki gredo iz 57.000 na 85.000. 

Koliko stane ESL članarina, koliko sredstev resor dobi od prodaje kart za dogodke in čemu so namenjena 

ta sredstva. 

/ Klemen Petek / V imenu predsedstva je odgovoril, da glede mednarodnega sodelovanja v kolikor danes 

ministra ni, da se to pošlje ministru na mail in da pisno odgovori na vprašanja, saj ne želi sam odgovarjati, 

da slučajno ne preide do nesporazumov in napačnih informacij. 

/ Bor Ravbar / Zanimalo ga je ravno prej povedano, pod odhodki skupnih služb pri postavki materialni in 

drugi odhodki je 414.000 kar je 34% več kot lani, zato ga je številka presenetila. Vprašal je kaj pod to 

spada, zakaj gre za povečanje in kako se bo povečanje porabilo.  



 
/ Andrej Klasinc / Odgovoril je, da sem spada celotna energetika, vsi materialni stroški glede obratovanja. 

Mogoče je iz preteklih let videno določene nihanje, saj se je vedno rezalo pri točki E2, kar so najbolj 

relevantni stroški, ki se dajo zmanjšati. Celotni stroški pod E2 so povečani za 12% glede lanske cene, 

hkrati pa računajo še na inflacijo in na pobesnele cene energentov. Verjetno bodo imeli inflacijo med 5 

in 7% ne vedo pa kaj se bo dogajalo v naslednjem letu. 

/ Sara Svati Sharan / Povedala je, da jo zanimajo finančne postavke namenjene za tribuno. Oddala je 

kandidaturo za mesto glavne urednice, kar je še v teku, presenetil jo je finančni razrez iz katerega sama 

sklepa, da ni ravno objektiven. Na strani 19 vsebinske obrazložitve FN 2022 je razvidno, da poleg 

honorarjev uredništva in sodelavcev in pisarniškega materiala bo tribunin proračun razbremenjen tako, 

da ni namenjenega honorarja za lekturo in da bo celotna vsebina tribune izhajala na spletu. Iz same 

razlage sama predvideva copy paste recimo iz kandidature protikandidatke ali morda za lapsus 

kopiranja, saj piše ''tribunin proračun bom razbremenila tako, da bom sama opravljala lekturo'' in 

''celotna Tribuna bo izhajala na spletu, kamor jo je uspešno prenesla prejšnja odgovorna urednica .'' 

Predvideva zato, ker je trenutna urednica bila tista, ki je delovanje prenesla na splet verjetno za voljo 

COVID-19, pred tem pa je to izhajalo fizično, zato jo skrbi, da gre program v smer druge kandidatke za 

urednico. Skrbi jo, da odgovorna urednica ne bo opravljala lekture. Vprašala je ali je mesto naslednje 

urednice že domenjeno, čeprav postopki še niso zaključeni in ali bodo sami kandidati in kandidatke 

dobile morebitno prošnjo po dopolnitvi oddane kandidature, da se uskladi s predlogom finančnega 

načrta, ali izbiri nove urednice ne bodo botrovale kompetence, temveč skladnost oddane kandidaturo s 

predlogom finančnega načrta. 

/ Klemen Petek / Povedal je, da v demokraciji izvoljen kandidat pove, kako bo revija izdajala. Če se je 

trenutna odgovorna urednica odločila za to, je treba odločitev spoštovati. Dodal je, da bodo do 

naslednjega branja vsebinsko obrazložitev napisati natančneje. 

/ Anamarija Agnič / Vprašanje za predsedstvo, postavka predsedstva se je zvišala iz 176.000  na 263.000, 

pri čemer so se materialni in drugi odhodki iz 40.000 na 80.000, za primerjavo je 2019 to znašala 19.000, 

zakaj predsedstvo potrebuje 80k na postavki za materialne stroške. Tudi honorarji so se zvišali iz 136.000 

na 156.000, tudi, ko so brali obrazložitev se sklicujete na 33. člen pravilnika o finančnem poslovanju, kjer 

ni omembe honorarjev, kar kaže na nedoslednost pri pripravi obrazložitve finančnega. Pozdravila je 

povabilo predsednika, da se lahko do drugega branja dobijo in predlagajo spremembe. 

/ Klemen Petek / Povedal je, da so se vse postavke dvignile sorazmerno z izjemo dveh, to sta ŠOVZ in RŠ, 

zato ni imel posebnega komentarja. 

/ Bor Ravbar / Vprašal je glede nepremičninske strategije. Za koliko Gast.ent najema prostore v katerih 

je Klub K4, ali so lani na oglas nepremičnine.net dobili ponudnika za zavode Kersnikova ali Vojkova ali 

obeh, od koga in kakšna je bila ponujena cena. V strategiji piše, da ŠOU oddaja prostore v podnajem 

ponudniku študentske prehrane, zato ga je zanimalo kateremu točno, kakšna je najemnina in kakšno 

doplačilo za bon. 

/ Klemen Petek / Povedal je, da o strategiji težko govori, saj bodo oktobra v zboru sedeli novi ljudje. 

Glede nepremičnin, je odgovoril, da so dali takrat ponudbe samo, da ugotovijo, koliko je to vredno in da 

se skladno s tem ni nič spremenilo. Glede točnih podatkov za ponudbe mora preveriti, saj je to že precej 

časa nazaj. Ponudnika prehrane na Kersnikovi pa iz glave ne ve. Povedal je, da točnih podatkov tudi za 

K4 ne ve in da bo preveril ter posredoval odgovor.  

/ Veronika Tržan / Postavka KIS je iz 25.000 šla na 71.000, vprašala je, čemu tako povišanja. Opazila je 

postavko promocija dejavnosti ŠOU in CGP, ki znaša 35.000, kar je za 10.000 manj kot je bil KIS lansko 



 
leto. Vprašala je zakaj je potrebno toliko sredstev za promocijo dejavnosti ŠOU, kaj se bo delalo in kdo 

bo to delal. 

/ Klemen Petek / Odgovoril je, da se je vodstvo odločilo, ŠOU bo treba v javnosti prikazati in promovirati, 

zato večji denarni vložek. Med korono so lahko te stvari izvajali preko spleta, vsi pa vedo, da objava 

preko instagrama in zloženka ne staneta isto.  

/ Veronika Tržan / Če prav razume je povečanje posledica zloženk, ali gre denar še kar drugam.  

/ Klemen Petek / Odgovoril je, da si pod zloženkah lahko predstavljamo vse vrste promocijskega 

materiala. 

/ Veronika Tržan / Odgovorila je, če se da to optimizirati ali je to finalna številka. 

/ Rok Dolenc / Odgovoril je, da se da postavko, glede na to, da gre za prvo branje, seveda še spremeniti. 

Na glasovanje je dal proceduralni sklep, ki se je glasil: 

Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja s predlogom Finančnega načrta za leto 2022. 

Sklep je bil soglasno sprejet.   

Ad. 2 Poslanske pobude in vprašanja 

/ Veronika Tržan / Dala je pobudo, da se pozove poslanske klube, da pripravijo finančna poročila za leto 

20221. 

/ Rok Dolenc / Odgovoril je, da bo urejeno. 

Ad. 3 Razno 

Seja se je zaključila ob 19.28. 

 

Ljubljana, 3. 6. 2022 

 Zapisnik napisal:                                                                                    Zapisnik potrjuje: 

       Tajnik študentskega zbora        Predsednik Študentskega zbora 

  ŠOU v Ljubljani         ŠOU v Ljubljani   

                 Matej Igličar                                                                                             Rok Dolenc  

 


